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Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Rosice 

Zasedání Školské rady číslo: 9 

Datum konání: 30. 9. 2014 

Za zřizovatele byli přítomni:  

Ing. Zdeněk Švihálek 

Lukáš Volánek 

Bc. Eva Veverková 

Za zástupce rodičů byli přítomni: 

Dan Petřivalský 

Lenka Mecerodová 

Za pedagogické pracovníky byli přítomni: 

PaedDr. Jaroslava Kroupová 

Mgr. Valerie Vladíková 

Omluveni: 

Andrea Hájková 

Mgr. Pavla Šoltésová 

Program zasedání: 

1. Zahájení zasedání ŠR a přivítání hostů 

2. Projednání a následné schválení Závěrečné zprávy školy 

3. Informace o nových volbách do školské rady 

4. Diskuse 

5. Závěr 

ad 1) Jednání bylo zahájeno v 16:00 hodin paní předsedkyní, Mgr. Vladíkovou, která 

přivítala všechny přítomné. V úvodu seznámila radu s návrhem programu zasedání, který byl 

všemi členy rady schválen. Zapisovatelem byla navržena Eva Veverková, ověřovatelem Dan 

Petřivalský. Členové rady návrh hlasováním jednomyslně přijali.  

ad 2) Host, pan ředitel ZŠ Rosice, Mgr. Petr Řezníček, seznámil radu se závěrečnou zprávou 

ZŠ Rosice, kde se postupně vyjádřil ke všem bodům zprávy, namátkově např. obsazenost 

školní družiny, tabulka týkající se kvalifikace učitelů (všichni pracovníci mají požadované 

vzdělání), výsledky finančních kontrol atd. Jako zajímavou zmínku uvedl vznik nového 
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neformálního sdružení Kolegium ředitelů základních škol Rosicko, 2-3x dochází do roka ke 

schůzkám ředitelů z okolních škol a vzájemnému předávání zkušeností a podnětů.  

Po přednesu pana ředitele proběhlo hlasování schválení závěrečné zprávy následovně: 

Pro schválení zprávy - 6 členů 

Zdrželo se hlasování – 1 člen 

Proti schválení – 0 

 

ad 3) PaedDr. Kroupová seznámila s průběhem voleb zástupců rodičů do školské rady a 11 

kandidáty z řad rodičů. Termín je naplánován na 5. 11. 2014, průběhu voleb bude přítomna 

Eva Veverková. Rozvinula se debata o počtu hlasů pro rodiče, kteří mají ve škole více dětí a 

také o systému doplňkových voleb v případě zániku mandátu. PaedDr. Kroupová pověřena 

ověřením školského zákona a zveřejněním informací ohledně voleb na webových stránkách 

školy. 

 

ad 4) Diskuse: 

Volánek – Podařilo se udržet školní poradenské pracoviště? Jaká je vize do budoucna? 

Řezníček – Ano, školní poradenské pracoviště se podařilo zachovat v tom rozsahu, jak 

fungovalo. Škola zvažuje možnost rozšíření služeb pro veřejnost, např. logopedický kroužek, 

je to však otázka financí.  

Volánek – Jak pokračuje sběr papíru? 

Řezníček, Vladíková – Sběr domluven s panem Koblížkem, zajištěno přes sběrný dvůr, 3x za 

rok, termíny budou včas oznámeny.  

S touto tematikou opět otevřeno téma „Vjezd ke škole“, dále padl návrh na vybudování 

chodníku ke škole v ulici Úvoz. 

Volánek – Jak se tvoří rozvrh termínů pro využití školní tělocvičny? 

Řezníček – Rozvrh je tvořen již před letními prázdninami, změny ze strany školy během roku 

nenastávají. Při pronájmu tělocvičny se dává přednost zájemcům s celoročním využíváním.  

Petřivalský – problém otevírání sekce Informace na webových stránkách školy při užívání 

tabletů, či smartphonů (standardní rozbalování menu po najetí myší, nemůže fungovat) 

- dále vyzývá i další učitele, především nižších ročníků, k zapisování úkolů pro děti na 

webových stránkách školy  

- zprostředkovává stížnost rodiče, který si stěžoval na dopravu na adaptační kurz autobusem, 

který neměl ve výbavě bezpečnostní pásy ani dostatek sedadel pro všechny děti a (škola bere 

na vědomí, bude řešeno v souladu s platnými předpisy)  

 

ad 5) Závěr: 

Jednání bylo ukončeno v 17:30 hod. 

 

Zapsala:           Veverková 

Zápis ověřil:    Petřivalský 


